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Oprichting Lunatheater VZW  –  Kritiek Rekenhof

In het verleden is er reeds herhaaldelijk op gewezen
dat het Rekenhof problemen heeft met het feit dat de
ter zake bevoegde minister nauw was betrokken bij de
oprichting van de VZW Lunatheater, en met het keurs-
lijf waarmee deze VZW door de minister werd opge-
zadeld.

Volgens het Rekenhof is immers alleen het Vlaams
Parlement bevoegd voor het oprichten en organiseren
van gemeenschaps- en gewestinstellingen en onderne-
mingen, en ook voor de contractuele instelling van toe-
zichtsmodaliteiten is machtiging van de decreetgever
nodig.

Het Rekenhof heeft de minister dan ook verzocht een
initiatief te nemen tot decretale regularisatie van deze
toestand.

Wat is de stand van zaken met betrekking tot deze aan-
gelegenheid ? Welke initiatieven zijn er reeds geno-
men ?

Antwoord

In het Boek van het Rekenhof (7de boek met opmer-
kingen en informatie) wordt door het Rekenhof terug-
gekomen op een opmerking in verband met bevoegd-
heidsoverschrijding door mijn voorganger, en wordt
bepaald dat de Vlaamse minister van Cultuur zich met
het sluiten van een beheersovereenkomst met de VZW
Lunatheater in de plaats stelde van de decreetgever.

Ik kan hierbij de volgende elementen van antwoord
bezorgen.

De beheersformule VZW Lunatheater is aan herzie-
ning toe, zodra VZW Ancienne Belgique het Luna-
theater verlaat (d.i. in september 1996) en VZW Kaai-
theater tijdens de "tweede uitbatingsperiode" mogelijk
als enige beheerder van het Luna-podium overblijft.
Op dat ogenblik doet zich een situatie voor die verge-
lijkbaar is met de Singel, met één VZW om de zaal te
bespelen, maar meerdere partners in de rest van het
gebouw.

Om een overgangsperiode tussen de twee uitbatingspe-
riodes (van 1 januari tot 1 september 1996) mogelijk te
maken, werd een addendum aan de bestaande overeen-
komst gehecht.

Met het oog op een verantwoord dossier en het concre-
tiseren van de vraag van het Rekenhof, heb ik zowel de
heer J.P. Heirman, inspecteur-generaal, als de heer M.
Morris, regeringscommissaris voor het Lunatheater,
gevraagd hun advies in deze te willen kenbaar maken.

In afwachting van de resultaten van deze adviezen,
bevestig ik dat het Lunatheater en/of Kaaitheater,
overeenkomstig de vraag van het Rekenhof, geregulari-
seerd zullen worden conform het concrete ontwerp van
beheersstructuur waarmee vanaf de tweede uitbatings-
periode zal worden gewerkt.


